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Наставак оштре реторике Приштине могли би додатно да закомпликују ситуацију. Ако
земље „Квинте“ - САД, Британија, Француска, Немачка и Италија - не подрже Тачија да
заједно с посредником ЕУ Робертом Купером нађе компромис у вези са царинским
печатима, онда ће се сукоби на терену наставити. Ако Приштина одбије да напусти
екстремну позицију и Кфор настави да прави грешке, ствари би могле да измакну
контроли - каже за „Блиц“ Џерард Галучи, некадашњи регионални представник УН у
Косовској Митровици.

  

- Верујем да је подела увек била реално и најприродније решење ако две стране не могу
да се договоре на неки други начин. Знам да људи говоре о лошим ефектима које би то
могло да произведе у другим деловима света - косовски Албанци редовно играју на ту
карту - али у 21. веку у Европи границе би морале да се прилагођавају и не би смеле
никоме да служе као изговор за нови рат. Али подела можда није најбоље или
неопходно решење. Нешто налик на план „Ахтисари плус“ - аутономија за север - могла
би да буде решење. Нажалост, Приштина покушава да реши ствар силом, заоштрава
позиције, због чега је подела мање вероватна, изјавио је Галучи.

  

(Блиц)
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